
                                         Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 16. júla 2020 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  8 poslancov                                                                      

 

Ospravedlnení: 1 poslanec (PaedDr. Stanislav Dubrovčák) 

                          

PROGRAM:      
1.  Otvorenie, schválenie programu 

2.  Vyhlásenie nastúpenia náhradníka na uvoľnený mandát poslanca obecného zastupiteľstva    

      – zloženie sľubu 

3.  Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4.   Kontrola plnenia uznesení 

5.   Správa o výsledku kontroly 

6.   Všeobecne záväzné nariadenie o ochrannom pásme pohrebiska 

7.   Žiadosť o prenájom pozemku – Peter Vanečko 

8.   Žiadosť o odkúpenie pozemku – Barbora Liptáková 

9.   Žiadosť o poskytnutie dotácie pre DHZ Hôrka 

10. Žiadosť o rekonštrukciu obecnej komunikácie v miestnej časti Kišovce 

11. Komisia na ochranu verejného záujmu 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 7 poslancov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 

 

Bod č. 2  Vyhlásenie nastúpenia náhradníka na uvoľnený mandát poslanca obecného 

zastupiteľstva  – zloženie sľubu 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala o uvoľnenom mandáte poslanca 

obecného zastupiteľstva Petra Goreckého. Na uvoľnený mandát podľa výsledkov volieb 

nastupuje Bc. Jana Šuliková, ktorá v roku 2018 vo voľbách do orgánov samosprávy obcí 

získala ako ďalší náhradník najväčší počet hlasov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 3 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za mandátovú, návrhovú komisiu a 

overovateľov zápisnice ako celok poslancov: Emila Chovanca a Tomáša Kožucha. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

 



Bod č. 4  Kontrola plnenia uznesení 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 5  Správa o výsledku kontroly 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce uviedol, že predmetom kontroly bola 

inventarizácia, kontrolou bol zistený rozdiel, na nápravu boli prijaté opatrenia – dajú to do 

súladu a budú preverovať stav každý štvrťrok. 

  

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 6  Všeobecne záväzné nariadenie o ochrannom pásme pohrebiska 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že návrh VZN bol zverejnený na úradnej 

tabuli obce dňa 1.7.2020  a zvesený 15.7.2020 bez pripomienok. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 7  Žiadosť o prenájom pozemku – Peter Vanečko 

Ing. Peter Žoldák, predseda Komisie finančnej a správy majetku informoval, že dňa 

15.07.2020 prerokovali uvedenú žiadosť  a zaujali stanovisko: “Žiadosť o obnovenie 

nájomnej zmluvy podala zatiaľ len pani Magdaléna Vanečková (Peter Vanečko), ale nakoľko 

na prenajímanej parcele sú ďalší nájomcovia, ktorým končí zmluva: Mária Kubaľová, 

František Drenčeny, Jozef Antaš, AGROLAND TATRY (Peter Ignačák), komisia odporúča 

za účelom opätovného obnovenia nájomných zmlúv osloviť všetkých terajších nájomcov 

pozemku.“ 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 8  Žiadosť o odkúpenie pozemku – Barbora Liptáková 

Ing. Peter Žoldák, predseda Komisie finančnej a správy majetku informoval, že dňa 

15.07.2020 prerokovali uvedenú žiadosť  a zaujali toto stanovisko: “Komisia odročuje 

prejednanie žiadosti a odporúča vypracovať znalecký posudok za účelom zistenia hodnoty 

pozemku zapísaného v katastri nehnuteľnosti na LV č. 1 obce Hôrka, číslo parcely 998.“ 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 9   Žiadosť o poskytnutie dotácie pre DHZ Hôrka 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že Dobrovoľný hasičský zbor Hôrka si 

podali už kompletnú žiadosť o poskytnutie dotácie. 

Ing. Peter Žoldák , poslanec ObZ uviedol, že futbalisti nie sú proti hasičom – dovolí si to 

tvrdiť ako predseda,  nemáme nič proti hasičom, treba zmeniť rétoriku. 

Peter Korenko, člen DHZ Hôrka informoval, že žiadosť bola podaná už skôr. 



Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce uviedol, že následne bude podpísaná zmluva 

a je potrebné dotáciu do určeného termínu vyúčtovať. 

Peter Korenko, člen DHZ Hôrka sa informoval, či už dali do užívania hasičom zbrojnicu, 

všetky veci majú členovia doma, nemajú ich kde uložiť a mali by k nim prístup. 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala o zlom technickom stave budovy, ktorá 

momentálne bráni užívaniu. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov, 

PROTI 0 poslancov, ZDRŽAL SA 1 poslanec. 

 

Bod č. 10 Žiadosť o rekonštrukciu obecnej komunikácie v miestnej časti Kišovce 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že cesta je panelová,  viedli sa súdne 

spory o právo užívania cesty, posledný rozsudok je z 25.6.2020, kde je uvedené že je to 

verejná komunikácia, nemôže sa brániť v prechode, cestné teleso je naše, ale pozemok nie je 

náš, obec pristúpila k jednaniu s vlastníkom chceli sme zámenu pozemkov. 

 

Ing. Ladislav Lazar, občan obce uviedol, že už tretí starosta rieši túto situáciu, v roku 2011 

bol vypracovaný geometrický plán, od 2000 sa rieši táto cesta a je rok 2020, opravená cesta 

bola v roku 2003 som ja zainvestoval do cesty a dal som tam panely, je to v územnom pláne 

najužšia cesta 4,5 m, ťažba dreva, aby ste boli poverená rokovať s geodetom a pripraviť 

geometrický plán a ak máte GP zaslali na kataster zapísať vecné bremeno. 

 

Katarína Žoldáková, poslankyňa ObZ uviedla – na základe čoho to dáme zapísať 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla  - ja som sa bola informovať na katastri 

potrebujeme súhlas vlastníka 

 

Ing. Ladislav Lazar, občan obce  - už v roku 2011 je o tom uznesenie, cesta tam bola je aj 

bude, je to v záujme vlastníka , nebudem vyvracať p. Žoldákovej jej veci, ale prešlo 20 rokov 

a nič sa tam neinvestovalo a veci sa nepohli, ja nemám patent na rozum, veci treba riešiť 

a ďalších 20 rokov budem čakať, ja sa toho nedožijem. 

 

Emil Chovanec, poslanec ObZ uviedol - kedy nebol vlastník Bjalončík, už by sa to 

zrekonštruovalo. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov, 

PROTI 0 poslancov, ZDRŽAL SA 1 poslanec. 

 

Bod č. 11 Komisia na ochranu verejného záujmu 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že vzdaním sa mandátu poslanca Petra 

Goreckého zaniklo aj jeho členstvo v Komisií na ochranu verejného záujmu. Peter Gorecký 

bol zástupca strany SMER–SD a predseda komisie. Nie je potrebné dopĺňať ďalších členov 

komisie, len z ostatných členov zvoliť predsedu komisie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 



Bod č. 12 Rôzne 
 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala o multifunkčnom ihrisku - treba 

pripraviť prevádzkový poriadok, vybrať správcu, ktorý to bude mať na starosti a potom 

dohodneme slávnostné otvorenie ihriska. 

 

Emil Chovanec, poslanec ObZ - v akom je stave most na plané 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec ObZ - most smerom na Huncľoch, treba aspoň zalátať diery, cez 

zimu to bude ďalej hrdzavieť 

 

Bc. Jana Šuliková, poslankyňa ObZ – cesty okolo bytoviek vyspraviť 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec ObZ – predĺžiť chodník pri pánskej záhrade 

 

 

 

Bod č. 13 Záver 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva 

a poďakovala prítomným za účasť. 

 

V Hôrke dňa 24. júla 2020 

 

Overovatelia zápisnice:  Emil Chovanec                                  ........................................... 

 

                             Tomáš Kožuch                                   ............................................ 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková   

                                                                                                                   

                                

 

 

                                                                                                    Ing. Helena Mihalčinová 

                     starostka obce 

 

 

 

 

 

 
 


